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Protokół Nr LXII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 29 września 2023 roku 

 

Otwarcia LXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1003 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, Pana 

Sekretarza, Radcę Prawnego, Panią Skarbnik, sołtysów, radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. Jednocześnie 

Przewodnicząca przypomniała wszystkim obecnym, iż w celu wypełnienia obowiązku 

wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo 

w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 15 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu).  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Pani Katarzyna Kulik Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Karlinie poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie.  

 

Nie zostało zgłoszonych więcej propozycji zmian do porządku obrad.  
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Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 6f. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy społecznej w Karlinie głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje.  

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym oraz 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.  

5. Informacja dotycząca działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Iskierka” 

w Karlinie za 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

c)   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie                                         

miasta Karlino – obręb 0004, 

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Karlino, 

e)  zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Karlinie 

oraz nadania jej Statutu, 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Karlinie. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie LXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
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1c. przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LXI sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki emailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione. Zapytała, czy są inne uwagi do treści protokołu? 

 

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LXI sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęła odpowiedź Burmistrza Karlina dotycząca 

informacji o zagrożeniach dla osób przebywających na obszarach wiejskich. Rada 

Miejska otrzymała z Ministerstwa Spraw Zagranicznych Pełnomocnika Rządu do 

spraw Odszkodowań za Szkody Wyrządzone Agresją i Okupacją Niemiecką w latach 

1939-1945 apel dotyczący godnego upamiętnienia 84 rocznicy brutalnej agresji 

Niemiec na Polskę. Wojewoda Zachodniopomorski przedłożył projekt wystąpienia 

pokontrolnego z kontroli Rady Miejskiej w przedmiocie sposobu przyjmowania 

i załatwiania skarg oraz wniosków. 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pan Burmistrz zabrał głos i poinformował o przyznaniu nagród pieniężnych za 

zdobycie Zawodowego Mistrza Polski w boksie przez Pana Mateusza Polskiego  

oraz nagrodzie przyznanej trenerowi Panu Hakobowi Karapetyanowi. Ponadto, wraz  

z Przewodniczącą Rady Miejskiej w Karlinie i Sekretarzem gminy wręczyli ww. 

sportowcom symboliczne dyplomy. Burmistrz pogratulował osiąganych wyników, 
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serdecznie podziękował, że tak godnie reprezentują Gminę Karlino oraz życzył 

dalszych sukcesów sportowych. 

Pan Mateusz Polski Zawodowy Mistrz Polski w boksie w imieniu swoim i trenera 

bardzo podziękował i powiedział, że 20 października stoczy kolejną walkę 

w Warszawie o pas WBC z Janem Lodzikiem. Poprosił wszystkich o trzymanie 

kciuków i obiecał, że emocji nie zabraknie. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy chciałby ktoś zabrać głos, zgłosić wniosek? 

 

Nie zgłoszono więcej wniosków. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie zgłoszono żadnych wniosków ani informacji, zatem radni przeszli do następnego 

punktu. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 4. 

do protokołu). Burmistrz podziękował wszystkim miejscowościom, które w tym roku 

zorganizowały i przeprowadziły u siebie we wsiach dożynki, jak np. Kowańcz, czy 

Domacyno. Dożynki odbyły się również na ogrodach działkowych. Następnie 

poinformował o uroczystości na terenie Wioski Dziecięcej SOS. Podkreślił w tym 

miejscu, że Wioska SOS w Karlinie obchodziła w tym roku już 18 rocznicę istnienia 

oraz podziękował także Karlińskiemu Ośrodkowi Kultury, a szczególnie Pani Dyrektor  

i Panu Krystianowi Zalewskiemu, Kustoszowi Muzeum w Karlinie, za organizację  

i przeprowadzenie kolejnej edycji Europejskich Dni Dziedzictwa. Jak podkreślił, była 

to bardzo fajna i dobrze zorganizowana impreza.  

Ponadto poinformował, że w sierpniu br. odbyła się wizyta bardzo dużego inwestora 

z kapitałem chińskim, który deklaruje zatrudnienie tysiąca osób, a 15 września br. 

przyjechała delegacja kolejnej dużej firmy. Oba te dwa podmioty są zainteresowane 

gruntem około 50 i ponad 50 ha. W powyższej sprawie powiedział, iż procedujemy  

i wymieniamy oraz przekazujemy wszelkie informacje dla tych nowych inwestorów. 

Jeżeli chodzi o firmę z Chin to wiadomo, że nasza gmina jest w dwójce tych 
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obszarów, które są rozpatrywane przez wspomnianą firmę. Burmistrz powiedział,  

że ma nadzieję, że wybierze ona właśnie gminę Karlino na usytuowanie swojej 

inwestycji. Drugi inwestor, który pochodzi z Europy, planuje zatrudnienie około 1500 

osób i chciałby zagospodarować około 30 ha pod dachem.   

Burmistrz poinformował, że Gmina Karlino otrzymała wyróżnienie w województwie 

zachodniopomorskim za współpracę z organizacjami pozarządowymi. Otrzymano 

przepiękną statuetkę oraz dyplom. Wyróżnienie przyznane było głównie 

za współpracę z dwoma podmiotami. Mianowicie ze Spółdzielnią „Dobra Marka”, z 

którą zgłosiliśmy wspólnie zrealizowany przez nią projekt, na który pozyskała ona 

pieniądze z ministerstwa w kwocie około 100 tys. zł., projekt dotyczył uchodźców  

z Ukrainy. Drugim projektem, który został zauważony, a był realizowany przez 

samorząd wspólnie ze stowarzyszeniem pozarządowym „Pod Koszem” i dotyczył 

zawodów trio basket wraz z akcją pt. „Męskie zdrowie”, która propagowała  

i namawiała mężczyzn do badania swoich jąder. 

W dalszej części swojego wystąpienia Pan Waldemar Miśko, Burmistrz Karlina, 

przedstawił kilka informacji dotyczących Polskiego Ładu. Jak wspomniał, jesteśmy 

już na półmetku. Gmina otrzymała 2 mln zł dofinansowania na budowę świetlicy 

w Karścinie i otrzymała 1 mln zł na remont i ratowanie zabytku przy 

ul. Konopnickiej 29. Jeszcze nierozstrzygnięte są pozostałe wnioski, jakie Gmina 

złożyła: mianowicie wniosek opiewający na 2 mln zł na świetlicę w Karwinie oraz 

15 mln zł na remont drogi do Lubiechowa wraz z remontem drogi powiatowej 

z Kowańcza do obwodnicy Karlina. Największy wniosek, jaki został złożony, dotyczył 

uzbrojenia terenów w Karlinku, głównie na infrastrukturę energetyczną, ale również 

infrastrukturę wodociągowo-kanalizacyjną oraz drogi dojazdowe, opiewa on na kwotę 

63 mln zł. W konkursie na wymianę opraw oświetleniowych Gmina złożyła wniosek 

na niespełna 1 mln zł. Po otrzymaniu dofinansowania chcemy wymienić oprawy 

oświetleniowe na ledowe na naszym majątku. W tym konkursie jest tak, że 80% 

wartości jest dofinansowane środkami z Polskiego Ładu, a 20% jest to wkład własny. 

Zwróciliśmy się więc do spółki oświetleniowej, żeby na ich majątku również wymienić 

oprawy w zamian za wkład własny w inwestycje. W odpowiedzi Gmina otrzymała 

informację zwrotną, że spółka chętnie wynajmie Gminie swój majątek na 6 lat za 1 zł 

rocznie, ale wkład własny gmina Karlino będzie musiała sama zapewnić, a po 

6 latach spółka oświetleniowa wykupi od nas ten majątek za 1% tej wartości. 

Ponadto spółka nie wyraziła zgody, ażeby zmienić stawkę za konserwację,  
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a jesteśmy świadomi, że jeżeli wymienimy oprawy, to usług konserwacyjnych 

związanych z wymianą będzie zdecydowanie mniej i koszt obsługi się radykalnie 

zmniejszy. Zatem mając powyższe na względzie Gmina nie przyjęła tej propozycji. 

Na koniec wystąpienia Burmistrz wspomniał, że rozmawiał również z firmami na 

temat opracowania planu funkcjonalno-użytkowego dotyczącego utworzenia Żłobka 

oraz Centrum Usług Społecznych, które miałby zostać wybudowane przy 

ul. Dworcowej w Karlinie. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy ktoś ma pytania do sprawozdania Burmistrza? 

 

Nie było pytań do sprawozdania Burmistrza. 

 

6. Informacja dotycząca działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Iskierka” 

w Karlinie za 2022 rok. 

Informacja dotycząca działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Iskierka” w Karlinie 

przygotowana przez Panią Annę Pawłowską Dyrektora WTZ „Iskierka” w Karlinie 

została załączona do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 3, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXII/632/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 września 2023 r.   
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Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 3, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXII/633/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 września 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu). 

 

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie                                         

miasta Karlino – obręb 0004, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXII/634/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 września 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu). 

 

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Karlino, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  
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liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXII/635/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 września 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów 

w Karlinie oraz nadania jej Statutu, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXII/636/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 września 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Karlinie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXII/637/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 września 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 
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8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacja 

lub zapytania? 

 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie żadnych zapytań ani interpelacji. 

 

9. Zakończenie LXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

29.09.2023 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1032 dokonała zamknięcia LXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agata Anielska 
 
 
 
Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


